
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného 30.10.2007 

 
 
Počet poslancov obecného zastupiteľstva: 9 
Prítomní: 7 
Ospravedlnení: Ing Ľudmila Radičová, Ing. Bohuslav Katrenčík 
Ďalší prítomní: 
Starosta obce :        Mgr. Peter Švaral 
Hlavný kontrolór:  Darina Dávidová 
Pracovníci OcÚ a občania podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 
2. Správa o rokovaní OR. 
3. Správa o rokovaní komisií OZ. 
4. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti Základnej školy v Rohožníku 

v školskom roku 2006/2007. 
5. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti Materskej školy v Rohožníku 

v školskom roku 2006/2007. 
6. Správa o činnosti ŠKH Rohožník. 
7. Správa o činnosti FC Rohožník. 
8. Prerokovanie zmien vo VZN 1/1998 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na 

trhových miestach – „ Trhový poriadok obce“. 
9. Rôzne. 
10. Interpelácia poslancov. 
11. Diskusia. 
12. Záver. 

 
K bodu programu č.1 
 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Mgr. Peter Švaral. Po privítaní poslancov a ostatných 
prítomných občanov ospravedlnil neprítomných poslancov Ing. B. Katrenčíka , Ing. Ľ. Radičovú a oboznámil 
prítomných s programom riadneho OZ. Starosta navrhol vypustiť bod č. 8, nakoľko z nedostatku času nemohol 
predložiť návrh poslancom. Ako zapisovateľka bola určená p. Alena Karšayová, overovatelia: MUDr. Jana 
Vrablicová, p. Alica Buchbauerová. Starosta predložil návrh na zloženie návrhovej komisie v zložení: p. František 
Ambra, p. Vladimír Báchor, Ing. Andrej Toplčány.   
Predložené návrhy boli jednohlasne schválené. – uznesenie č. 75/2007 
 
K bodu programu č.2 
 
Obecná rada sa na svojom zasadnutí konanom 29.10.2007 zaoberala predloženými správami ZŠ, MŠ, FC 
Rohožník, správou o činnosti komisií, ktoré zasadali a informáciami o aktivitách OcÚ. 
OZ vzalo na vedomie správu o rokovaní OR. – uznesenie č. 76 
 
K bodu programu č.3 
 
Správu o zasadaní komisií OZ predniesol starosta obce Mgr. Peter Švaral. 
Komisia pre vzdelávanie, mládež a šport sa zaoberala správou ZŠ a MŠ: 
- Žiadosťou ZŠ o zvýšenie mesačného príspevku od rodičov na čiastočnú úhradu spojenú s hmotným 
zabezpečením školského klubu detí na sumu 100,-Sk až 150,-Sk. Výška príspevku v sume 50,- Sk nebola 
upravovaná od roku 2004 . Od tohto obdobia sa náklady na prevádzku ŠKD zvýšili. 
- Žiadosťou o zvýšenie finančných prostriedkov na ŠKD z dôvodu zvýšenia počtu detí z 55 na 67 a na plat pre 
tretiu vychovávateľku. Ďalej sa venovali problematike: narastajúcej agresivity a šikanovaniu žiakov, neustále 
narastajúcim problémom so žiakmi zo segregovaného prostredia ( zlá hygiena, dochádzka , mentálne postihy...). 



Potrebou  riešiť negatívne prejavy žiakov. V tejto súvislosti by škola uvítala učiteľa TV, ktorý by bol k dispozícii aj 
mimo vyučovania.  Zaoberali sa pohybom žiakov, ktorí navštevujú cirkevné, športové, osobitné školy a gymnáziá.   
- Žiadosťou MŠ o úpravu sumy stravného, ktoré nebolo upravované od 1.4.2004.Vzhľadom na rast cien, žiada  
zvýšiť cenu stravného o 6,-Sk na jednu stravnú jednotku, čo je po úprave suma 38,- Sk na deň. Poslanci 
i komisia posúdili, že požiadavky sú  akceptovateľné. 
Komisia bytová sociálna a zdravotná za zaoberala prideľovaním nájomných bytov. 
Pre veľký počet žiadostí o pridelenie nájomného bytu komisia rozhodla nevyhovieť občanom, ktorí nemajú trvalý 
pobyt v obci Rohožník. Žiadatelia, ktorí majú trvalý pobyt v obci Rohožník boli písomne vyzvaní k predloženiu 
potrebných dokladov, na základe ktorých, budú žiadosti opätovne prehodnotené. Na spoločnom zasadnutí 
stavebnej a finančnej komisie sa riešila téma ZS.   
S odkúpením priestorov ZS nesúhlasí MUDr. Jagelková. Nemá záujem o odkúpenie ambulancie aj bytu ako celku 
z dôvodu vysokej ceny. Nesúhlasí s vecným bremenom, ktoré má slúžiť k zabezpečeniu, aby tieto priestory v 
budúcnosti slúžili na vykonávanie zdravotníckych služieb. Naďalej trvá na pôvodnej zmluve. Komisia bola 
oboznámená o tom, že je potrebné vypracovať podklady pre kataster nehnuteľností aby bolo možné budovu 
rozdeliť na 5 samostatných častí. Na základe rozdelenia budú vypracované znalecké posudky na každú časť ZS. 
Bolo navrhnuté, aby starosta ešte raz písomne oslovil všetkých lekárov, aby zdeklarovali svoje stanovisko s tým, 
že podmienky obce zostávajú nezmenené, tak ako boli schválené na OZ 12.09.2007 ( ambulancia plus byt tvorí 
jeden celok, cena vychádza zo znaleckého posudku, obec chce mať v zmluve aj na liste vlastníctva garanciu 
svojich práv k týmto priestorom). Rokovania budú s tými, ktorí zadeklarujú záujem o odkúpenie predmetných 
priestorov za uvedených podmienok. Zároveň sa budú konať rokovania za účelom úpravy doterajších nájomných 
zmlúv pri ostatných užívateľov zdravotného strediska.  
Termobyt – Starosta diskutoval s poslancami o listoch doručených na obecný úrad a poslancom od pani Hollej.  
Komisia kultúrna hodnotila svoju činnosť za obdobie august - september a zaoberala sa prípravu kultúrnych 
podujatí až do januára 2008. 
OZ vzalo správu komisií na vedomie- uznesenie č. 77 
 
K bodu programu č. 4 
 Riaditeľka ZŠ Mgr. Pfeilerová predniesla správu o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti 
Základnej školy Rohožník za školský rok 2006/2007.  
Stručnú informáciu o činnosti Rady školy za školský rok 2006/2007: zasadala 2- krát počas školského roka. Na 
svojich zasadnutiach sa venovali nasledovnej problematike: narastajúcej agresivite a šikanovaniu žiakov, 
narastajúcim problémom so žiakmi zo segregovaného prostredia ( hygiena , dochádzka, mentálne postihy), 
otvorenie novej špeciálnej triedy pre tieto deti , záujem rodičov od 1. ročníka učiť cudzie jazyky. 
Údaje o predmetových komisiách a metodických združeniach: zoznam poradných orgánoch riaditeľa školy, 
stručná charakteristika systému práce poradných orgánov riaditeľa školy. Údaje o žiakoch : počet oddelení ŠKD: 
2 ; počet žiakov v ŠKD: 52; počet žiakov zapísaných do 1. ročníka ZŠ: 41; počet prijatých žiakoch na stredné 
školy:52; počet žiakov 4.ročníka prijatých na 8 ročné gymnázium a a iné školy: 43. 
Údaje o výsledkoch hodnotenia a klasifikácie žiakov podľa stupňa vzdelania ( I. a II.stupeň), výsledky 
externých meraní- Monitor( počet žiakov :44, M -60,50%, SJ- 63,80%, ). Zoznam uplatňovaných učebných plánov 
v šk. roku 2005/2006 ( I. a II. stupeň) .Údaje o fyzickom počte zamestnancov a plnení kvalifikačného predpokladu 
pedagogických zamestnancov školy ku dňu koncoročnej kvalifikácie ( spolu počet zamestnancov 
ZŠ+ŠKD+ŠK+ŠJ:38, z celkového počtu zamestnancov školy počet PZ: 28. Odbornosť vyučovania podľa 
jednotlivých predmetov v školskom roku 2005/2006). Údaje o ďalšom vzdelávaní pedagogických zamestnancov 
školy,  o aktivitách a prezentácii školy na verejnosti, dosiahnuté výsledky v predmetových olympiádach 
a súťažiach, údaje o projektoch, do ktorých je škola zapojená ( Microsoft IT Academy – 40, e Twinning: - 
Eurodrawing , e Twinning- Liečivé rastliny, Zelená škola, Pátranie po predkoch, Zdravá škola, Európsky jarný 
deň, Správaj sa normálne, Coménius- projekt trvá 3 roky, Angličtina pre verejnosť, Digitálna fotografia Európske 
čítanie v Rakúsku-(6 žiakov bolo v rakúskych Alpách), Škola priateľská deťom, Umenie zblízka. Škola organizuje 
každý rok plavecký výcvik a školu v prírode. Lyžiarskeho výcviku sa zúčastnilo 37 žiakov v termíne od 25.02. - 
03.03.2007v lyžiarskom stredisku chata Pečivár, Jakubovany neďaleko Liptovského Mikuláša. Školy prírody pod 
Sitnom v Banskej Štiavnici sa zúčastnilo 42 žiakov v termíne od 21.05.- 27.05.2007. Plavecký výcvik sa 
každoročne organizuje pre žiakov 3. ročníkov – Plaváreň Malina v Malackách. V tomto školskom roku sa 
uskutočnil od 20.11. – 24.11.06 pre 31 tretiakov.  
Ďalšie informácie: údaje o priestorových a materiálnych podmienkach školy( počas prázdnin úprava tried, 
chodby, WC, šatne Tv, postupne sa vybavuje školská kuchyňa, boli zakúpené stoličky do počítačovej učebne, 
nové lavice, nové koberce, ...), požiadavky na budúci rok: 



chýbajú šatne pre žiakov, potreba opraviť ihriská, pokračovať vo výmene okien, zateplenie a oprava fasády školy, 
oprava všetkých WC, výmena PVC v triedach a na chodbách, výmena zničených vonkajších dverí od telocvične, 
výmena ventilov na radiátoroch, oprava chodníkov.  
Oblasti, v ktorých škola dosahuje dobré výsledky, a oblasti, v ktorých sú nedostatky a treba úroveň výchovy 
a vzdelávania zlepšiť vrátane návrhov opatrení: 
Silné stránky: vysoká odbornosť pedagogických zamestnancov, individuálna integrácia žiakov so ŠVVP, 
zapájanie sa do projektov, IKT vo vyučovaní, iniciatívne sa zapájanie do ďalšieho vzdelávania, erudovaná 
starostlivosť o integrovaných žiakov. 
Slabé stránky: nedostatočné ohodnotenie pedagogických zamestnancov, zvyšujúca sa agresivita žiakov, zlý 
technický stav budovy, absencia pedagógov- mužov. 
Ďalšie informácie, ktoré správa obsahuje: psychohygienické podmienky výchovy a vzdelávania, voľnočasové 
aktivity školy, spolupráca školy s rodičmi, o poskytovaní služieb deťom, žiakom a rodičom, vzájomné vzťahy 
medzi školou a deťmi a žiakmi, rodičmi a ďalšími fyzickými a právnickými osobami, ktoré sa na výchove 
podieľajú. Výchovno- vzdelávacie výsledky v školskom roku 2006/2007.Výkaz o správe o hospodárení za rok 
2006.   
Starosta poznamenal, že škola by sa mala viac zapájať do života v obci. Mgr. Pfeilerová odpovedala, že zatiaľ sa 
žiaci podelali na všetkých podujatiach, konaných v obci. 
P. Topolčány  poznamenal, že množstvo žiakov odchádza do škôl do Malaciek. 
 Mgr Pfeilerová odpovedala, že žiaci navštevujú 8 ročné gymnázium, špeciálnu školu, športovú školu, cirkevnú 
školu, a že v rámci demokracie si môže každý školu vybrať. 
P.L. Topolčány poukázal na absenciu športu zo strany školy a na slabú spoluprácu. Mgr. Pfeilerová odpovedala, 
že ohľadom náboru detí na hádzanú urobila všetko čo bolo v jej silách, avšak poukázala na nezáujem zo strany 
rodičov. Na otázku prečo veľa kvalifikovaných pedagógov žijúcich v Rohožníku nahrádzajú pedagógovia z iných 
miest odpovedala, že každý si miesto svojej práce môže vybrať sám. 
OZ vzalo na vedomie správu ZŠ – uznesenie č. 78 
 
K bodu programu č.5  
 
Riaditeľka  MŠ p.Kardiánová  predniesla správu o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti 
MŠ v š. roku. 2006/2007. 
Materská škola je 5-triedna . V minulom školskom roku bolo zapísaných 111 detí. MŠ navštevovalo 107 detí, 
z ktorých 7 bolo vo veku od 2 do3 rokov. Tieto deti sa rátajú za dve. Do 1. ročníka ZŠ odišlo k septembru 2007 34 
detí, z toho 5 malo odloženú školskú dochádzku. V MŠ pracuje 10 kvalifikovaných pedagogických 
a 6prevádzkových zamestnancov. Pri MŠ pracujú poradné orgány – Rada školy a Rodičovské združenie, ktoré sa 
vyjadrujú k závažným skutočnostiam a problémom, ktoré sa týkajú školy. V rade školy majú zastúpenie 
pedagogickí a nepedagogickí zamestnanci, zástupcovia rodičov,  obecného zastupiteľstva a zástupca ZŠ. 
Spolupracovali so ZŠ, OcÚ, KD, Políciou, logopedickou a pedagogicko – psychologickou poradňou, 
s podnikateľskými subjektami - sponzormi. Pri MŠ pracovali krúžky: folklórny súbor Bazalienka, tanečný krúžok 
Baby – Dance Gruope, krúžok anglického jazyka. Zapojili sa do projektov HOLCIM, Adamko  hravo – zdravo, 
pokračovali v projekte Škola podporujúca zdravie. Učiteľky navštevovali priebežné a jednorázové vzdelávania 
poriadané  Metodicko-pedagogickým centrom v Bratislave, počítačový kurz v ZŠ. Deti sa tradične zúčastňovali 
okresných akcií ako boli: Kreslím, kreslím, maľujem, Záhorácky sláviček, Mám básničku na jazýčku, Športová 
olympiáda. Škola organizovala aktivity: plavecký výcvik, ŠvP, výlety, exkurzie- záchranári, Malacky, vojenský 
útvar Kuchyňa, divadlá- Trnava, Jirásek,  
Elá hop, filmové predstavenia, šarkaniáda, základy práce s počítačom. Učiteľky s deťmi pripravili kultúrne 
programy ako posedenie pre dôchodcov, Vianočný benefičný koncert a vianočné trhy, Fašiangy, Deň matiek, 
Vynášanie Moreny, MDD. Rodičia boli vždy s akciami školy oboznámený osvetou. V rámci  materiálno- 
technického vybavenia sa im podarilo vybaviť práčovňu (žehliaci stroj), ŠJ vybavili novým kuchynským 
zariadením, vymenili podlahovú krytinu v triedach, kancelárii ŠJ, zakúpili nový vysávač, doplnili knižnicu 
odbornou a detskou literatúrou, opravili terasy, natreli preliezky, terasy, detské stoly a stoličky, vymenili 
vodovodné batérie v umyvárkach a kuchynkách, urobili sa revízne a odborné skúšky elek. a plyn. zariadení, 
zabezpečili sa pracovné a ochranné prostriedky pre zamestnancov, vymenili piesok v pieskoviskách atď . 
Finančné a hmotné zabezpečenie školy: príspevky na čiastočnú úhradu nákladov  spojených s hmotným 
zabezpečením školy od rodičov: Mesačný príspevok na dieťa je 250,-Sk. Za školský rok 2006/207 vybrali 
245 250,-Sk. Režijné náklady na stravu boli 81 696,- Sk. Na účet rodičovského združenia pribudli financie z akcií 
školy a to: 



 25 354,-Sk( Mikuláš, Karneval, MDD, sponzori). 34 880,-Sk-Slovenská silikátová vedecko – technická 
spoločnosť pri a.s. Hirocem (dar). 103 382,- Sk 2%z dane. 35 000,-Sk projekt Holcim- Projekt Záhrada tvorivosti 
zdravia. Z účtu RZ mali tieto výdavky: 41 792,- Sk na učebné pomôcky, 99 957,- na hračky , 119 000,- Sk výroba 
a montáž altánkov a prístreškov nad pieskoviskom. Medzi silné stránky školy patrí: vysoká odbornosť 
pedagogických zamestnancov, materiálne vybavenie školy pre vzdelávanie detí, organizovanie rôznych akcií pre 
deti tzv. Dni radosti, prezentácia školy- krúžková činnosť. Slabými stránkami školy je nedostatočné ohodnotenie 
zamestnancov, slabá spolupráca s rodinou. Vysoké počty detí v triedach. 
OZ vzalo na vedomie správu MŠ. – uznesenie č. 79 
 
K bodu programu č.6   
 
Správu  o činnosti ŠKHádzanej predniesol p. Ladislav Topolčány .  
Ak činnosť ŠKH Rohožník budeme odvíjať od jeho športového zamerania, tak musíme konštatovať, že klub ako 
taký neexistuje. Je to pravda a tento stav je alarmujúci. Zvolané stretnutie so zainteresovanými  v našej obci 
nepriniesol očakávaný zvrat. V súčasnosti má ŠKH Rohožník štyroch činných, nie registrovaných členov, okrem 
pracovníčky ubytovne. Väčšina z nás je pracovne veľmi vyťažená, nielen cez týždeň, ale aj cez víkend. Napriek 
tomu je našou snahou oživiť činnosť klubu. Po viacerých pokusoch o obnovenie činnosti v spolupráci so školou 
musím konštatovať, že deti i rodičia nemajú o šport záujem. Pred polrokom sme ponúkli nedávno skončeným 
hráčkam možnosť znovu sa zapojiť do tréningového procesu, no aj napriek prvotnému nadšeniu táto stroskotala. 
Poslednou snahou bolo otvorenie hádzanárskeho ihriska, cez prázdniny, pod dozorom bývalých hráčok. Aj to 
skončilo bez odozvy detí a rodičov. Náš zámer stále nemá odozvu, a tak zvažujeme ku koncu roku 2007 ukončiť 
činnosť a odovzdať areál s budovou OcÚ. Myslím si, že niektorí občania poukazujú na využívanie priestorov 
bývalej MŠ, prenajatých OcÚ. Iné zdroje financií klub nemá. Nemalú čiastku stálo prebudovanie priestorov na 
ubytovanie a prevádzka spolu so splácaním pôžičky je náročná. Na záver chcem podotknúť, že ak sa 
kompetentní v tejto obci nezamyslia, skončí jedna zo záujmových činností a nikto ju už neoživí. Položme si 
otázku či by sa nenašla vôľa zamedziť nezáujmu mládeže o akýkoľvek šport.  
V tejto súvislosti oslovil p. Topolčány Mgr. Pfeilerovú  o väčšiu spoluprácu so školou.  Mgr. Pfeilerová  
odpovedala, že v tejto veci urobila čo mohla a vyzdvihla nezáujem rodičov a detí. Jeden z problémov je aj to, že 
v minulosti navštevovalo školu 660 detí a dnes je to len 300 detí. 
Starosta Mgr. Švaral povedal, že ak hádzaná nebude od budúceho roku fungovať vykoná opatrenia. Podľa 
názoru ostatných prítomných by škola mala byť odrazovým mostíkom. Táto činnosť potrebuje celého človeka 
napr. učiteľa TV, ktorý bude mať vytvorené podmienky, dokáže pritiahnuť deti a bol by náležite odmenený.  
OZ vzalo na vedomie správu ŠKH. – uznesenie č. 80 
 
K bodu programu č.7 
   
Správu o činnosti futbalového klubu predniesol p. Jozef Hermann. 
Futbalový klub a našu obec v súčasnosti reprezentuje v súťažiach Bratislavského futbalového zväzu 5 družstiev a 
to: družstvo dospelých v IV. lige, družstvo dorastu v IV. lige, družstvo starších a mladších žiakov v Divízii a 
družstvo prípravky v skupine PMC. Celkovo je v klube okolo 100 hráčov a 30 členov. Družstvo žiakov jarnej 
časti skončilo na 1. mieste a bárážovom  turnaji, kde skončili druhí nakoniec postúpili do vyššej súťaže a rozdelili 
sa na Mladších a Starších. Družstvo Starších žiakov je pod vedením Juraja Gúčika, má  15 členný káder 
a momentálne je na poslednom mieste. Dôvodom je veľmi mladý káder, veľa hráčov prešlo do dorastu a chýbajú 
nám deti ročník 93,94.  Družstvo Mladších žiakov je pod vedením Jozefa Hermannna, má 20 členný káder a 
momentálne je na poslednom mieste. Dôvodom je veľmi mladý káder a nedostatok detí ročník 95. Družstvo 
dorastu v jarnej časti skončilo na 1.mieate a postúpilo do IV. ligy, kde je momentálne na 1.mieste. Družstvo je 
pod vedením Dušana Hlúcha, má 20 členný káder a chce postúpiť do III. ligy.  Družstvo mužov  sa v jarnej časti 
úspešne udržalo v IV. Lige, no momentálne je na poslednom mieste a prežíva krízu. Od leta odišiel s osobných 
dôvodov tréner. Mužstvo sa omladilo domácimi hráčmi, ale sprevádzalo nás aj veľa zranení, Do jarnej časti 
sezóny musíme posilniť káder a nájsť adekvátneho trénera s príslušnou licenciou. Družstvo prípravky je pod 
vedením Jozefa Hermanna, má 15 členný káder a po ročnom fungovaní sú mentálne na 1.mieste. Družstvo 
predprípravky je pod vedením Františka Krajmera, má 15 členný káder a deti sa učia základy futbalu. 
Nutné výdaje klubu: 1.180 000,-Sk ;  Príjem klubu:  1.163 000,- Sk 
Príjem klubu ledva pokrýva nutné výdaje, na investície a väčšiu údržbu nám nezostáva nič. 
Veľkou investíciou klubu v.r.2006 bolo vybudovanie nového vodného zdroja a závlahového rozvodu. Je však 
potrebné povedať, že uvedený zavlažovací systém  nie je dostatočný a vlastne nefunkčný. Ak chceme tento 



problém doriešiť čaká nás pravdepodobne súdny proces, ktorý potrvá dlho, alebo opravu inou firmou čo bude stáť 
415 000,-Sk. Ďalšou nutnou investíciou v sume 250 000,- Sk bude výmena ohrievačov teplej vody, ktoré sú 
zastaralé a niektoré i nefunkčné. Tento problém je dosť súrny,  pretože ubytovňa bez teplej vody nemôže 
fungovať a príjem z ubytovne drží momentálne chod klubu. Nevyhovujúce sú i hygienické zariadenia, kde 
hygienik nariadil nápravu do konca r. 2007. Ďalšou investíciou je výmena a oprava oplotenia ihriska.     
Naše poďakovanie patrí zástupcom obce Rohožník, ktorí nám vždy pomáhali a podporovali naše združenie. 
Poďakovanie patrí aj sponzorom : Holcim a.s., Agropartner s.r.o.....  Súčasne sa naše združenie každoročne 
registruje pre možnosť získania prostriedkov vrátených daňovými úradmi pre občianske združenia. V rámci 
hodnotenia činnosti klubu za obdobie 2007 je potrebné poďakovať všetkým tým členom, ktorí majú zásluhu na 
výborných výsledkoch a to: výrazným zvýšením počtu vlastných odchovancov, zlepšením tréningového procesu. 
Sú to predovšetkým tréneri: p. Hlúch, p. Gúčik, p. Hermann, p. Krajmer. Poďakovanie patrí aj všetkým hráčom, 
ktorí reprezentujú náš klub a našu obec počas celého roka a taktiež  hospodárke p. Antolíkovej, vďaka ktorej 
máme väčší príjem z ubytovne.   
OZ vzalo na vedomie správu FC Rohožník – uznesenie č. 81 
 
K bodu programu č. 9 
 
Starosta predložil na schválenie 
- žiadosť MŠ zvýšiť stravnú jednotku o 6,-Sk , čo je po úprave suma 38,- Sk na deň.  
OZ schválilo žiadosť MŠ – uznesenie č. 82 
- žiadosť ZŠ o zvýšenie mesačného príspevku na ŠKD z 50,- Sk na 100,-Sk 
OZ schválilo žiadosť ZŠ – uznesenie č. 83 
-žiadosť o zvýšenie fin. prostriedkov na ŠKD a plat pre tretiu vychovávateľku.  
OZ schválilo žiadosť ZŠ - uznesenie č. 84 
Starosta obce informoval prítomných  o aktivitách obce: V máji OZ schválilo účasť na podanie projektových 
žiadostí o finančné prostriedky  na nový Územný plán a nový Program hospodárskeho rozvoja obce. Tieto 
žiadosti boli Ministerstvom financií schválené a obec dostane: 900 000,-Sk na nový Územný plán a 400 000,-Sk 
na nový Program hosp. rozvoja obce. Podmienkou je zrealizovať tieto projekty do 10/2008. Momentálne sa jedná 
s dodávateľmi projektov. Obec žiadala Ministerstvo financií o 270 000,-Sk na obnovu počítačového vybavenia 
z dôvodu havárie. Tejto žiadosti bolo vyhovené len z časti a obec dostala  120 000,-Sk . Žiadosť o inštaláciu 
radarov nebola schválená. Ďalšia akcia, ktorú obec robí je výkup pozemkov za TS, ktoré majú slúžiť pre 
priemyselnú zónu. Väčšina vlastníkov súhlasí s predajom a postupne sa podpisujú zmluvy. Je to práca veľmi 
náročná na čas, pretože pozemok vlastní 168 rôznych účastníkov a napriek mnohým jednaniam sa nepodarilo 
zatiaľ dosiahnuť dohodu s vlastníkmi, ktorých spoluvlastnícke podiely predstavujú cca 5500 m2  z celkovej výmery 
cca 60.000 m ². Posledná možnosť dohodnúť sa, bude na stretnutí  s vlastníkmi dňa 12.11.2007. Keď sa 
nedohodneme môžeme to riešiť súdnou cestou, čo je náročné na čas, alebo naša polročná práca  bola zbytočná. 
Bola by veľká škoda nevyužiť túto príležitosť. 
 
K bodu programu: 12   
 
Starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť a trpezlivosť. 
 
 
Zapisovateľ:                                            p. Alena Karšayová      ................................ 
 
 
Overovatelia zápisnice:                           MUDr. Jana Vrablicová ............................... 
 
 
                                                                p. Alica Buchbarerová  .................................  
 
 
 
      Mgr. Peter Švaral 
         starosta obce 


